
Niektórzy nazywają Go Jahwe, inni Allahem, 
inni po prostu Bogiem, ale my wszyscy musimy przyznać, 

że to On stworzył nas do wielkich rzeczy. Matka Teresa z Kalkuty 

Nie zostałem dobrym nauczycielem ani świętym księdzem, ani dzielnym straża-
kiem, ani gorliwym misjonarzem, ani sławnym chirurgiem, ani wziętym pisa-
rzem… ale nadal jestem powołany do wielkich rzeczy. Do zrobienia zakupów 
samotnej staruszce, przeprowadzenia niewidomego przez ulicę, odwiedzenia 
chorego w szpitalu, napisania listu do osoby zapomnianej... Do takich rzeczy, 
które czerpią swą wielkość ze słów Pana: „Cokolwiek uczyniliście jednemu 
z tych moich braci najmniejszych, Mnieście uczynili”. Ks. Kazimierz Tomaszewicz SVD 
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